

Anlage 1 Bewerbungsformular / Attachment 1 – Application Form
Masterstudiengang Applied Artificial Intelligence (M.Sc.)

Nachname, Vorname Surname, First name	E-Mail-Adresse Email address
Hochschule/Universität des Vorstudiums University/College of your undergraduate studies	Ort / Land Location, country of the university/college
Studienfach Subject	Regelstudienzeit Regular program duration
Insgesamt vergebene Credits Total number of credits	Umrechnungsfaktor* Credit conversion factor*
Unterschrift Signature	

* Der Umrechnungsfaktor ist ausschließlich dann anzugeben, wenn die offiziellen Unterlagen der Heimathochschule keine ECTS-Angaben enthalten. Auf Seite 2 finden Sie eine detaillierte Anleitung zur Berechnung des Umrechnungsfaktors.

The conversion factor must only be indicates if the official documents of the home university do not contain any ECTS information. On page 2, you will find a detailed guide on how to calculate the conversion factor.

Nachweis der fachlichen Passung

Die nachfolgende Tabelle ist von allen Bewerberinnen und Bewerbern auszufüllen, die sich für den Masterstudiengang Applied Artificial Intelligence (M.Sc.) bewerben.

Die hier gegebenenfalls aufgeführten Fächer inkl. Angaben zu den Credits / (equivalent) ECTS aus den Bereichen Mathematik, Informatik und Künstliche Intelligenz müssen mit den Angaben im Transcript of Records übereinstimmen. Nur die in diesem Bewerberblatt angegebenen Leistungen werden für die Beurteilung der fachlichen Passung durch die Auswahlkommission genutzt.

Eine Mehrfachanrechnung von Fächern ist ausgeschlossen.

Deutscher Referenzwert:

- 1 Semester Vollzeitstudium = 30 ECTS

Referenzwert des Studiengangs an der Hochschule/Universität des Vorstudiums:

- 1 Semester Vollzeitstudium = X Credits

Berechnung des Umrechnungsfaktor: $\frac{30 \text{ ECTS}}{X \text{ Credits}} = \text{Umrechnungsfaktor}$

Bitte beachten Sie:

- Wenn die offiziellen Unterlagen der Heimathochschule bereits ECTS ausweisen, tragen Sie die ECTS ausschließlich in die Spalte „(equivalent) ECTS“ ein. Die Spalte „Credits“ bleibt in diesem Fall frei.
- Wenn die offiziellen Unterlagen keine ECTS-Angaben enthalten, müssen sowohl die Spalte „Credits“ als auch die Spalte „(equivalent) ECTS“ ausgefüllt werden. Berechnen Sie die ‚equivalent ECTS‘ anhand des von Ihnen ermittelten Umrechnungsfaktors.

Proof of Subject-Specific Suitability

The following table must be completed by all applicants to the Master's Program Applied Artificial Intelligence (M.Sc.).

Any courses (including their Credits / (equivalent) ECTS) listed here from the fields of Mathematics, Computer Science, and Artificial Intelligence must match exactly the information in your Transcript of Records. Only the courses specified on this application sheet will be considered by the Selection Committee when assessing subject-specific suitability.

Please note: double counting of courses is not permitted.

German reference value:

- 1 semester of full-time study = 30 ECTS

Reference value of the study program at the applicant's home institution:

- 1 semester of full-time study = X credits

Calculation of the conversion factor: $\frac{30 \text{ ECTS}}{X \text{ credits}} = \text{credit conversion factor}$

Please note:

- If your official university documents already include ECTS information, you must enter the ECTS only in the '(equivalent) ECTS' column. In this case, the 'Credits' column must remain empty.
- If your official documents do not provide ECTS, you must complete both the 'Credits' and the '(equivalent) ECTS' columns. Calculate the 'equivalent ECTS' using the conversion factor you have determined.

Module aus dem Bereich Mathematik

(Hier angegebene Fächer bitte zusätzlich im Transcript of Records mit Textmarker hervorheben.)

Modules in the Field of Mathematics

(Please also highlight these courses in the Transcript of Records with a highlighter.)

Prüfungs- nummer / Examination No.	Modulname / Name of module or course	Credits	(equivalent) ECTS
Summe / Total			

Module aus dem Bereich Informatik

(Hier angegebene Fächer bitte zusätzlich im Transcript of Records mit Textmarker hervorheben.)

Modules in the Field of Computer Science

(Please also highlight these courses in the Transcript of Records with a highlighter.)

Prüfungs- nummer / Examination No.	Modulname / Name of module or course	Credits	(equivalent) ECTS
Summe / Total			

Module aus dem Bereich Künstliche Intelligenz

(Hier angegebene Fächer bitte zusätzlich im Transcript of Records mit Textmarker hervorheben.)

Modules in the Field of Artificial Intelligence

(Please also highlight these courses in the Transcript of Records with a highlighter.)

Prüfungs- nummer / Examination No.	Modulname / Name of module or course	Credits	(equivalent) ECTS
Summe / Total			